

學生證件影本黏貼表

請於報名時繳交學生證件影本或在學證明。

注意事項：請注意學生證反面影本需加蓋註冊章，或提供在學證明
(即 113 年 6 月仍在學者，含博士班、碩士班)。

學生證
黏貼處
(正面)

學生證
黏貼處
(反面)

學生證
黏貼處
(正面)

學生證
黏貼處
(反面)

學生證
黏貼處
(正面)

學生證
黏貼處
(反面)

個人資料運用同意書

本同意書為說明教育部及執行單位於 113 年度氣候變遷創意實作競賽（以下簡稱本競賽）所蒐集、處理及利用本人個人資料的情形。

一、 個人資料之蒐集目的

1. 本競賽因執行教育部 113 年度氣候變遷創意實作競賽計畫業務蒐集您的個人資料。
2. 本同意書所蒐集您的個人資料類別，包括姓名、出生年月日、國民身分證統一編號、公務聯絡電話、行動電話、電子郵件信箱等。
3. 本部利用您的個人資料之地區為臺灣地區，使用期間為即日起至 113 年 12 月 31 日止，利用之方式為書面、電子、網際網路或其它適當方式。

二、 個人資料之使用方式

1. 本同意書遵循「個人資料保護法」與相關法令規範並依據教育部【隱私權政策聲明】，蒐集、處理及利用您的個人資料。
2. 您可就教育部向您蒐集之個人資料，進行查詢或閱覽、製給複製本、要求補充或更正。
3. 您可要求教育部停止蒐集、處理或利用您的個人資料，或是要求刪除您的個人資料，但因教育部執行職務或業務所必須時，不在此限。

三、 個人資料之保護

您的個人資料受個人資料保護法及教育部【隱私權政策聲明】之保護及規範。倘若發生違反「個人資料保護法」規定或因天災、事變或其他不可抗力之因素，導致您的個人資料被竊取、洩漏、竄改、毀損、滅失者，本部將於查明後，依個人資料保護法施行細則第 22 條辦理以適當方式通知您。

四、 同意書之效力

1. 當您勾選同意並簽署本同意書時，即表示您已閱讀、瞭解並同意本同意書之所有內容。若您未滿二十歲，應讓您的法定代理人閱讀、瞭解並同意本同意書，但若您已接受本服務，視為您已取得法定代理人之同意。
2. 教育部保留增修本同意書內容之權利，並於增修後公告於教育部網站，不另作個別通知。如果您不同意增修的內容，請於公告後 30 日內與教育部個人資料保護聯絡窗口聯繫。屆時若無聯繫將視為您已同意並接受本同意書之增修內容。
3. 您因簽署本同意書所獲得的任何建議或資訊，無論是書面或口頭形式，除非本同意書條款有明確規定，均不構成本同意書條款以外之任何保證。

五、 準據法與管轄法院

本同意書之解釋與適用，以及本同意書有關之爭議，均應依照中華民國法律予以處理，並以臺灣臺北地方法院為第一審管轄法院。

我瞭解並同意上述內容

當事人：

(簽章)

(須全體成員及指導老師簽章)

中華民國

年

月

日

Form of Copy of Student Identity Cards

Please submit a copy of your student ID or proof of enrollment at the time of application.

Note: A photocopy of the reverse side of the student ID card must be stamped with the registration seal, or provide proof of enrollment (i.e. still enrolled in June 2024, including doctoral and master classes).

<p>Student Card Sticker (Front side)</p>	<p>Student Card Sticker (Reverse side)</p>
--	--

<p>Student Card Sticker (Front side)</p>	<p>Student Card Sticker (Reverse side)</p>
--	--

<p>Student Card Sticker (Front side)</p>	<p>Student Card Sticker (Reverse side)</p>
--	--

Personal Data Utilization Consent Statement

This consent form describes the collection, processing, and use of my personal information by the Ministry of Education and the executive unit for the 2024 Climate Change Creative Practice Contest (hereinafter referred to as the Contest).

I. Purpose of collecting personal information

- A. The Contest collects your personal information for the purpose of implementing the Ministry of Education's 2024 Climate Change Creative Initiative Competition.
- B. The types of personal information collected in this consent form include your name, date of birth, national ID card number, official contact number, mobile phone number, e-mail address, etc.

II. The Ministry will use your personal information in Taiwan for the period from now until December 31, 2024, by written, electronic, Internet or other appropriate means.

- A. Use of Personal Information
- B. This consent form complies with the Personal Information Protection Act and related laws and regulations and the Ministry of Education's Privacy Policy Statement to collect, process and use your personal information.
- C. You may make inquiries about or review, make copies of, and request additions to or corrections of the personal information collected from you by the Ministry of Education.
- D. You may request the Ministry to stop collecting, processing or using your personal information, or request the deletion of your personal information, except when it is necessary for the Ministry to perform its duties or business.

III. Protection of Personal Information

Your personal information is protected and regulated by the Personal Information Protection Act and the Ministry of Education's Privacy Policy Statement. In the event that your personal information is stolen, leaked, altered, damaged, or lost in violation of the Personal Information Protection Law or due to natural disasters, events, or other force majeure factors, we will notify you in an appropriate manner in accordance with Article 22 of the Enforcement Rules of the Personal Information Protection Law after we find out.

IV. Effect of the consent form

- A. By checking the box and signing this consent form, you agree that you have read, understood and agreed to all the contents of this consent form. If you are under 20 years of age, you should allow your legal representative to read, understand and agree to this consent form, but if you have accepted the Service, you are deemed to have obtained the consent of your legal representative.
- B. The Ministry of Education reserves the right to amend the content of this consent form and to post such amendments on the Ministry's website without separate notice. If you do not agree with the content of the amendment, please contact the Ministry of Education's Personal Information Protection Contact Window within 30 days of the announcement. If no contact is made by then, you will be deemed to have agreed to and accepted the additions to this consent form.
- C. No advice or information, whether written or oral, obtained by you as a result of signing this consent form shall constitute any warranty beyond the terms of this consent form, except as expressly provided in the terms of this consent form.

V. Governing Law and Jurisdiction

The interpretation and application of this Agreement and any dispute regarding this Agreement shall be governed by the laws of the Republic of China, with the Taipei District Court of Taiwan as the court of first instance.

I understand and agree to the foregoing.

Parties: (Signed) _____

(All team members and the advisor must sign)

Date(dd/mm/yy): _____